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Geachte heer, mevrouw, 

In maart 2012 hebben wij schriftelijk gereageerd (keimierk RO 12.3004149) op de 
vragen van de fractie PvdA aangaande Sanquin. In de vergadering van de commissie 
Werk en Inkomen van 12 juni jl. hebben wij toegezegd u nader te informeren over de 
actuele ontwikkelingen en onze inzet vanuit de gemeente. 

Er hebben een drietal gesprekken plaatsgevonden met Sanquin waarin een aantal 
afspraken gemaakt zijn en gesproken is over het concept Sociaal Plan. Inmiddels is het 
Sociaal Plan Bloedbank 2015 (1 juni 2012 - juli 2015) ondertekend door AbvaKabo 
FNV, CNV PubUeke Zaak, FBZ en Sanquin. 
In de periode 2012-2015 wordt de organisatie van Sanquin Bloedbank gewijzigd. De 
procedures en regelingen binnen dit Sociaal Plan worden op landelijk niveau 
uitgevoerd. In het sociaal plan is aangegeven dat partijen afspreken dat zij mobiliteit 
en boventalligheid zullen monitoren. Het uitgangspimt van het Sociaal Plan is dat 
gedurende de looptijd geen gedwongen ontslagen zullen vallen. Daarbij is voldoende 
flexibiliteit en veranderbereidheid bij de werknemer een voorwaarde. Uitgangspimt is 
dat werknemers zoveel mogelijk dezelfde fimctie behouden. Noodzakelijke 
vermindering van formatie zal zoveel mogelijk worden gerealiseerd door natuurlijk 
verloop. Voor de individuele werknemer die ondanks maximale inspanningen van 
werkgever en werknemer niet herplaatst kan worden, wordt een maatwerkoplossing 
gezocht. 

Ondanks het feit dat de procedures en regelingen landelijk worden uitgevoerd is de 
gemeente intensief in gesprek met Sanquin over de begeieiding van mensen naar ander 
werk en dus inzet op behoud van werkgelegenheid. Ook is gesproken over het 
versterken van de achterblijvende afdelingen (bloedafiiame, uitgifte en de 
samenwerking met het UMCG t.b.v. stamcelonderzoek) en de mogelijkheden voor het 
zelfstandig ondememerschap. 

De eerste plaatsingsronde heeft inmiddels plaatsgevonden. De tweede plaatsingsronde 
zal begin September plaatsvinden. Op basis van deze twee plaatsingsrondes is eind 
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September duidelijk hoeveel mensen er boventallig gaan worden en op welke manier 
de achter te blijven afdelingen in de toekomst gaan werken. 

Vervolg 
Tijdens ons gesprek van 15 jtmi jl. hebben we afgesproken dat wij in September een 
gesprek zullen organiseren waarin wij meer concrete afspraken kuimen maken over 
het vervolg. Dit zal in samenspraak plaatsvinden met een vertegenwoordiger van het 
UWV. Hierbij ligt onze inzet op het begeleiden van mensen naar ander werk in de 
breedste zin van het woord. 

Wij vertrouwen u hiermee, voor dit moment, voldoende te hebben gemformeerd 
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